

## 《单词百科:clarifications是什么意思?clarifications怎么发音?clarifications的解释和用法》

英语单词clarifications是什么意思?clarifications怎么读?clarifications怎么发音?简答网为您整理了clarifications的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### clarifications怎么读

clarifications的读音:[ klær f ke nz]

### clarifications的意思

- 1、n.澄清(法);净(纯)化;清化(理);说(阐)明;解释
- 2、clarification的复数

### clarifications的双语例句

1、 After the final round of clarifications and negotiations is finished, we can say we have a firm set of shared requirements to be validated.

在谈判和协商的最终回合结束之后，我们就可以说对共享的需求做出了确认。

2、 However, to benefit from the changes, we suggest you get acquainted with the new version of the standard and the clarifications introduced.

但是，利用这次变更我们建议您们取得新版标准，看看有哪些问题得到澄清了。

3、 Feel free to stop me while I am lecturing if you have a question or need clarifications.

如果有问题或者有疑问需要澄清，上课过程中可随时打断我提问。

4、 Side bars also provide helpful hints and clarifications for Rails topics that might not directly map to Java.

侧栏还为可能没有直接映射到Java的Rails主题提供有帮助的提示和说明。

5、 Overall consolidation, rationalization, and clarifications of various modeling concepts: This resulted in a simplified and more consistent language.

全面的合并，合理化，清晰化各种不同的模型概念：从而导致一种单一化，更加统一化语言的产生。

6、 Responsible for initiating clarifications if they are required.

我来澄清我开始的一些论点。

7、 She also said the original proposals had been liberal, and called the changes clarifications rather than concessions.

她并称原来的建议已很宽松，今次是澄清，不是让步。

8、 The most realistic option is to retrieve as much information as possible from the accounting package and ask for clarifications from the user.

最现实的选择是从计费程序包中获取尽可能多的数据，并要求用户澄清这些数据。

9、 Please let me know if you have any queries or you need any clarifications.

如果你有任何疑问或者需要明白的地方，请让我知道。

10、The paper studies the definitions, features, clarifications and functions of peace and balance of power.

本文对国际国内学术界关于和平与均势的定义、特征、分类以及均势的功用等方面所取得的研究成果进行梳理，对国际关系理论范式关于均势与和平互动解读的得失作一个客观性评价。

11、And, of course, there are certain to be questions, clarifications, and strategy tips floating around all through the Competition.

当然，有一些必须的问题，澄清，和战略的秘诀浮动的四周都是通过竞争。

12、If you need some clarifications after your initial search, you can use video-conference meeting with an agent, which is very convenient.

如果你需要一些澄清后，你的初步搜索，你可以使用视讯会议期间与美国经纪人这是非常方便。

13、Before talking about this technical feat, a few small reminders and clarifications are necessary so that everyone can well grasp.

在谈论这个问题的技术壮举，有几个小提醒和澄清是必要的，这样所有人都可以很好把握。

14、Subsequent clarifications can be obtained through e-mail or phone.

随后的解释说明可以通过电子邮件或电话来获得。

15、Germany is sending a delegation to Washington next week to seek clarifications of widespread U.S. spying allegations.

下周，德国将派代表团前往华盛顿，就美国窃听门寻求解释。

16、It is the top priority of the study to make explanations and clarifications on all aspects mentioned above on the basis of the current laws and relevant theories.

结合现行法律和相关理论对上述各个方面进行逐一分析和澄清，是展开本研究的首要任务。

17、The International Swaps and Derivatives Association added that the 2005 clarifications provided legal certainty by clarifying existing federal policy.

国际互换与衍生交易协会（ISDA）补充表示，新破产法明确了现行联邦政策，从而提

供了法律确定性。

18、 They usually ask for clarifications of the requirements.

他们通常要求得到需求的确认和澄清。

以上是简答网为您整理的clarifications怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于clarifications的用法、clarifications的释义、clarifications的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/clarifications>

